
 
 

 
 

ZÁPISNICA 

z 3. (tretie) riadneho zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Jánovce 

zo dňa 2023  

 

P r í t o m n í :  

Starosta obce :   Mgr. Jozef Čechovič 

Poslanci OZ:    podľa priloženej prezenčnej listiny  

Zapisovateľka:   Mgr. Jozef Čechovič 

Ostatní prítomní:   podľa priloženej prezenčnej listiny  

 

Tretie riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Mgr. Jozef Čechovič - starosta obce, 

ktorý konštatoval, že sú prítomný 4 poslanci, takže  OZ je uznášania schopné vo všetkých bodoch 

rokovania. Za členov návrhovej komisie boli zvolení: Štefan Gombkoto a Barbora Némethová. Za 

overovateľov zápisnice boli zvolení poslanci Marek Botka a Marian Minárik.  

 

Pán starosta oboznámil prítomných poslancov s programom rokovania, ktorý bol nasledovný: 

 

1. Zahájenie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Návrh na schválenie VZN č.1/2023 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

materskej školy 

5. Návrh na schválenie VZN č.2/2023 o správnych poplatkoch a sadzobník za úkony a služby 

poskytované obcou Jánovce 

6. Rôzne : žiadosti a informácie 

7. Diskusia 

8. Záver 

Predložený program bol jednohlasne schválený. 

 

4.  Návrh na schválenie VZN č.1/2023 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

materskej školy 

 

Starosta predložil poslancom Návrh na schválenie VZN č.1/2023 o určení výšky dotácie na prevádzku 

a mzdy na dieťa materskej školy na kalendárny rok 2023, ktorým sa určuje výška dotácie 3169,12€ na 

dieťa od 3 rokov veku. Celková výška transferu pre MŠ Jánovce na rok 2023 predstavuje sumu 

107 750€. Prítomní poslanci nemali žiadne pripomienky k predloženému návrhu VZN. 



 

 

Návrh na uznesenie č. 1/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  VZN č.1/2023 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

materskej školy. 

Hlasovanie k uzneseniu č. 1/3/2023 

Za: 4  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

5. Návrh na schválenie VZN č.2/2023 o správnych poplatkoch a sadzobník za úkony a služby 

poskytované obcou Jánovce 

 

Starosta predložil poslancom Návrh na schválenie VZN č.2/2023 o správnych poplatkoch a sadzobník 

za úkony a služby poskytované obcou Jánovce. Oproti pôvodnému VZN prišlo (na návrh poslancov) 

k úprave poplatku za prenájom futbalového ihriska. Prítomní poslanci nemali žiadne pripomienky k 

predloženému návrhu VZN. 

 

Návrh na uznesenie č. 2/3/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  VZN č.2/2023 o správnych poplatkoch a sadzobník za úkony a služby 

poskytované obcou Jánovce 

Hlasovanie k uzneseniu č. 2/3/2023 

Za: 4  Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 

 

5.  Rôzne : žiadosti a informácie 

Starosta obce informoval prítomných o podaní žiadostí o finančný príspevok z Eurofondov. V priebehu 

mesiaca apríl prišlo k vypracovaniu a podaniu troch žiadostí: 

1. Z Envirofondu za účelom rozvoja odpadového hospodárstva, konkrétne na účel zakúpenia 

traktora s príslušenstvom a kontajnerov, žiadaná suma 75280,-€ 

2. Z Envirofondu za účelom rozvoja odpadového hospodárstva, konkrétne na účelom výstavby 

a technického vybavenia malej kompostárne, žiadaná suma 118697,-€ 

3. Z integrovaného operačného programu na riešenie migračných výziev, žiadaná suma 62400,-€. 

 

Starosta vyvolal tému rozširovania kapacity MŠ. Odprezentoval, že v rámci žiadostí o NFP je možné 

požiadať za účelom rozširovania kapacít MŠ o dotáciu. Je tam stanovená čiastka asi 17300€ na jedno 

novo vytvorené miesto, pričom je treba vytvoriť minimálne 10 miest. Navrhol poslancom aby 

pouvažovali nad touto možnosťou, či má obec začať riešiť aj takúto žiadosť. Uviedol, že obec síce 



 

v súčasnosti nepotrebuje ďalšie kapacity v MŠ, avšak vzhľadom na plánovaný rozvoj obce by nebolo 

zlé byť pripravený. 

 

Starosta ďalej informoval poslancov, že na základe uznesenia z predchádzajúceho zastupiteľstva bol 

vypracovaný dodatok zmluvy týkajúci sa prenájmu priestorov v KD, konkrétne Komunitným centrom 

Tenenet. Komunitné centrun súhlasí s dodatkom zmluvy obsahujúcim zvýšenie sumy prenájmu 

z 250€/mes na 500€/mes. 

 

OZ berie na vedomie 

10.  Diskusia 

Diskusia prebiehala počas jednotlivých bodov programu. 

 

11. Záver 

Na záver starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a rokovanie OZ ukončil. 

 

Overovatelia:  

Marek Botka  ............................            

Marián Minárik       ............................ 

zapisovateľ: Mgr. Jozef Čechovič........................... 

 

         Mgr. Jozef Čechovič  

                   starosta obce  

 

  


